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本院校友獲頒香港人道年獎2016 
College Alumna Awarded Hong Kong Humanity Award 2016 
本院校友鄺詠茵醫生（10/醫科；左二）獲頒由香港紅十字會與 

香港電台合辦的香港人道年獎 2016。鄺醫生積極參與人道救援 

工作，前往非洲埃塞俄比亞及贊比亞等國家為有需要人士診治， 

並於 2015 年 5 月赴尼泊爾地震災區提供醫療服務，以行動體現 

人道精神。本院同仁謹致賀忱！ 

College alumna, Dr Kwong Wing-yan (10/MEDU; 2
nd

 left) was 
awarded Hong Kong Humanity Award 2016, co-organised by  
Hong Kong Red Cross and Radio Television Hong Kong.  
Dr Kwong,  dedicated to humanitarian deeds, actively participated 
in humanitarian relief work to provide treatment to the needy in  
numerous countries such as Ethopia and Zambia, and offered  
edical services in the earthquake-stricken area in Nepal in May 
2015. Our warmest congratulations to Dr Kwong! 

本院校友獲香港青年服務大獎 
College Alumni Received The Hong Kong Youth Service Award 
本院陳君洋校友（10/工管；左）與趙舜茹校友（13/工管；右）獲
得 2016 年「香港青年服務大獎」。他們運用自己的專長，分別透 
過改善基層兒童教育以及幫助少數族裔女性，發揚服務社群之心。
本院同仁謹致賀忱！ 

College alumni, Mr Arnold K Y Chan (10/IBBA; left) and Ms Bonnie 
S Y Chiu (13/IBBA; right) received The Hong Kong Youth Service 
Award 2016. They dedicated in serving the community through 
enhancing education opportunities for grassroots children and 
advancing women’s empowerment and racial harmony in Hong 
Kong respectively. Our warmest congratulations to Mr Chan and 
Ms Chiu! 

《水滸》劇照。 
Stage Photo of “Water Margin”. 

聯合書院同學分別於 2016 年 11 月 2 日及 3 日，在逸夫書院大講堂欣賞由「香港戲劇工程」演出的《水滸》戲劇表演。 

是次戲劇表演由聯合書院、崇基學院、逸夫書院及伍宜孫書院合辦。在演出後的討論環節中，同學熱烈參與互動討論。

本劇導演為本院資深書院導師蔡錫昌先生。 

The drama performances jointly organised by United College, Chung Chi College, Shaw College and Wu Yee Sun 
College, were held at the Lecture Theatre of Shaw College on 2 and 3 November 2016. Hong Kong Theatre Works 
presented a drama of “Water Margin” to our students and staff members. The performances were very attractive and 
well received by the audience with an interactive discussion after each performance. The drama was directed by  
Mr Hardy S C Tsoi, Senior College Tutor of United College.  

書院聚會 ——《水滸》戲劇表演 
College Assembly – “Water Margin” Drama Performance  

本院資深書院導師香港戲劇工程導演蔡錫昌先生在討論環節中作分享。 
Mr Hardy S C Tsoi, Senior College Tutor and Director of Hong Kong 
Theatre Works, shared his views at the post-performance discussion. 


